
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 6. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 218
Forskere fra Aarhus Universitet har i år publiceret en undersøgelse, hvis kon-
klusion er, at den målemetode man i dag benytter til måling af lugt fra virk-
somheder, ikke giver korrekte resultater. Vil ministeren sikre, at den måleme-
tode, der foreskrives i den ny vejledning, tager højde for de metodefejl, som
forskerne har påvist.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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